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Hermed en kort status omkring projektet – omdannelse af 
børnehaven til boliger.  
 
Byggeansøgningen er som bekendt indsendt og ligger nu 
hos Københavns Kommune og arkitektfirmaet afventer en 
tilbagemelding.  
 
Der er udarbejdet en miljørapport på ejendommen i forhold 
til nedrivningen, når/hvis vi får tilladelsen og udbuds-
materialet er stort set klart, men det forventes at der vil 
være nogle mindre rettelser, når kommunen vender tilbage 
med forhåbentlig en byggetilladelse. 
  
Arkitektfirmaet vil i næste måned forhøre sig hos kommune 
og vi (bestyrelsen) vil modtage en status. 
  
 
 

Mvh. 
Bestyrelsen 


